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Zápis z jednání předsednictva Rady ČRo ze dne 31. října 2018 v ČRo od 11.00 hod., regionální 

studio ČRo Plzeň, náměstí Míru 10, Plzeň      

 

Přítomni: Hana Dohnálková, předsedkyně Rady ČRo, Jiří Vejvoda, Miroslav Dittrich, 

místopředsedové Rady ČRo, Zdeněk Mahdal, Vítězslav Jandák, Ivan Vodochodský, členové 

Rady ČRo 

Omluveni: Petr Arenberger, Tomáš Kňourek, členové Rady ČRo 

Sekretariát:     Veronika Vlasáková 

Hosté:  René Zavoral, generální ředitel ČRo 

Jan Menger, ředitel regionálního vysílání ČRo 

Jiří Hošna, ředitel komunikace a vnějších vztahů ČRo 

 

 

 

1. Zahájení   

 

2. Zápis z jednání předsednictva Rady ČRo 17. 10. 2018 

 

3. Informace z DK – F. Hejl 

 

4. Setkání s vedením ČRo 11.30, René Zavoral, generální ředitel ČRo 

- Personální změna – RS ČRo Brno a Zlín 

- Příprava veřejné schůze 

- Různé 

 

5. Volba nové dozorčí komise 

 

6. Stížnosti a podněty posluchačů  

 

7. Příprava veřejné schůze 

 

8. Různé 

 

 

 

1) Zahájení – H. Dohnálková zahájila jednání, program byl schválen. 

 

 

2) Zápis z jednání předsednictva Rady ČRo 17. 10. 2018 – předložený návrh zápisu byl bez připomínek. 

 

3) Informace z DK – F. Hejl informoval o jednání dozorčí komise z 19. 10. 2018, která se zabývala třemi 

hlavními tématy – vývoj v kauze DPH – zde byla DK informována o jednání městského soudu, který 

projednával rok 2007, správní žaloba byla zamítnuta, rozhlas podá proti rozhodnutí kasační stížnost. 

Druhým tématem byla společnost Radioservis – zde DK prostudovala veškeré dodané materiály včetně 

účetního deníku a neshledala žádné nesrovnalosti, proběhla obsáhlá prezentace, která se týkala nejen 

ekonomických záležitostí, ale i činnosti společnosti s výhledy do budoucna. Posledním tématem byly 

veřejné zakázky – zde na upozornění DK došlo k zefektivnění zakázek s jedním dodavatelem, zakázky do 
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500 000 korun nejsou řešeny centrálně, řeší je jednotlivá oddělení. Kompletní seznam zakázek ještě vedení 

rozhlasu DK dodá.  

Další jednání dozorčí komise se uskuteční 16. 11. 2018. 

Následovala debata ohledně dalšího působení F. Hejla, M. Vícha a L. Mockové v dozorčí komisi, kterou 

iniciovala předsedkyně Rady.  

 

4) Setkání s vedením ČRo 11.30, René Zavoral, generální ředitel ČRo, Jan Menger, ředitel 

regionálního vysílání ČRo, Jiří Hošna, ředitel komunikace a vnějších vztahů ČRo 

- personální změna RS ČRo Brno a Zlín – R. Zavoral informoval o výběrovém řízení na ředitele 

regionálního studia ČRo Brno a Zlín, celkem se přihlásilo 14 uchazečů, osm z nich postoupilo a ve 

finálním výběru byli tři uchazeči. Vítězkou se stala Hana Ondryášová, která se v rozhlasovém prostředí 

pohybuje bezmála dvacet let. V Českém rozhlase Brno začínala jako externí spolupracovnice ve 

zpravodajství, poté zastávala pozici vedoucí zpravodajství a publicistiky a vedoucí Programu regionální 

stanice a editorky. 

Na dnešní veřejné schůzi bude přítomna, aby se členům Rady ČRo a veřejnosti představila a zodpověděla 

případné dotazy.  

- příprava veřejné schůze - R. Zavoral upřesnil dvě prezentace, které proběhnou na dnešní veřejné schůzi 

– prezentaci ke změnám na stanici Dvojka povede O. Nováček a informace ke stanici a spuštění vysílání v 

RS Karlovy Vary přednese J. Menger.  

H. Dohnálková informovala o schůzce s ředitelem Ekonomiky M. Vojslavským ohledně rozpočtu Rady 

ČRo na rok 2019, návrh ještě radní projednají a výsledek zašle předsedkyně Rady vedení rozhlasu emailem 

do pátku 3. 11. 2018.  

- různé - R. Zavoral požádal Radu, zda by do zítřka mohla dodat seznam účastníků na tradiční vánoční 

koncert a setkání s RTVS ve dnech 2. – 4. 12. 2018 v Košicích.  

 

 

5) Volba nové dozorčí komise – proběhla debata přítomných členů Rady ČRo ohledně složení nové 

dozorčí komise Rady, byla shoda na obsazení zbývajících dvou míst, která se uvolní po skončení mandátu 

R. Cholenského a J. Chytila. Noví kandidáti by měli být v prosinci pozváni na slyšení, koncem ledna je 

volba nové DK. 

 

6) Stížnosti a podněty posluchačů – H. Dohnálková objasnila situaci ohledně stížnosti B. Richterové 

z Parlamentních listů a návrh odpovědi, ke které proběhla debata. Dále předsedkyně připomněla podnět K. 

Fajmona ohledně změn na stanici Dvojka, ke kterým bude dnešní prezentace na veřejné schůzi. Závěrem 

proběhla debata ohledně živého rozhovoru s prezidentem republiky M. Zemanem odvysílaném 15. 10. 

2018 na stanici Radiožurnál, kde zazněly vulgarismy. Radní se shodli na tom, že ČRo se zachoval 

v souladu s Kodexem ČRo, když moderátor Jan Pokorný vyzval prezidenta, aby vulgarismy nepoužíval a 

rovněž se posluchačům za tyto výrazy v přímém přenosu omluvil. Případné porušení zákona bude řešit 

RRTV.  

 

7) Příprava veřejné schůze - H. Dohnálková připomněla navržená usnesení, bylo připraveno usnesení 

ohledně jmenování ředitelky RS ČRo Brno a Zlín. 

 

 

8) Různé – H. Dohnálková zahájila debatu ohledně návštěvy RTVS ve dnech 2. – 4. 12. 2018 v Košicích, 

radní během výjezdního zasedání nahlásí svojí účast a způsob dopravy.  

 

 

Nejbližší termíny jednání předsednictva Rady ČRo v roce 2018: 

 

 

 

Listopad  st 14. 11.  13.00 jednání předsednictva 
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 28. 11.  10.00 jednání předsednictva + 14.00 veřejná schůze 

  

 

Prosinec  st   5. 12.  13.00 jednání předsednictva 

 19. 12.  10.00 jednání předsednictva + 14.00 veřejná schůze 

 

 

 

Zapsala: Veronika Vlasáková  

Ověřovatel:  Hana Dohnálková 

  

   

 

 

 

   

   

   

 

 

 

 

 

 


